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Referat 
  

                                                 af bestyrelsesmødet den 1. maj 2024 

 

Tilstede:     
Steen Søndergaard – Bent Møller – Hanne Bacher – Jannik Dipo Knudsen – Lykke Nielsen – Ove 
Holst 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Foreningens økonomi 
3. Bro og fællesarealer 
4. Kontingentbetaling 
5. Refleksion over generalforsamlingen 
6. Renovering af sti Syrenvej/Rønnebærvej 
7. Jubilæum og loppemarked 
8. Sankt Hans 
9. Eventuelt 
10. Næste møde 

 
 

Ad. 1: 
Referatet godkendt uden bemærkninger 
 
Ad 2: 
Kassereren oplyste, at der indestår 299.732,57 kr. på foreningens konto i Nordea, samt 8404,34 kr. på 
nøglekontoen. Der er indkommet betaling fra såvel båd- som landpladser.  
I forbindelse med vejreparationen har kommunen betalt sin andel af udgifterne.  
 
Ad. 3: 
Der er monteret nye badestiger på broen. Alle pladser er udlejet på nær den inderste i den sydlige side.  
Bestyrelsen drøftede en anden fortøjningsmulighed i stedet for pælene, fx ankre med fortøjningsbøjer.  
 
Sandstranden bliver retableret når tilkørselsforholdene tillader det. Ligeledes bliver det sydlige areal ordnet 
i nær fremtid, så det fremstår ryddeligt ved Sankt Hans. 
 
Ad.4: 
Kassereren orienterede om den ændrede betalingsmetode i forbindelse med betaling af kontingent til 
grundejerforeningen. Opkrævningen af kontingent er overgået til revisionsfirmaet og betalingsservice er 
ikke længere muligt. Det er en mulighed fx at lave en årlig bankoverførsel.  
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Ad. 5: 
Vedrørende containersagen har kommunen meddelt, at de har 15 – 18 ugers behandlingstid. Et medlem 
har foreslået, at grundejerforeningen foretager direkte anmeldelse til politiet, men det er der ikke stemning 
for. 
Der blev opfordret til at man kunne blive notificeret automatisk når hjemmesiden bliver opdateret. Det 
blev drøftet, men bestyrelsen finder det for uforholdsmæssigt dyrt at etablere. 
 
Grundet et medlems alvorlige sygdom og indlæggelse, opstod der et problem med medlemmets mange 
katte. Kattens Værn blev aktiveret og sørgede for neutralisering og genhusning af kattene, sagen er endnu 
ikke afsluttet.   
 
Ad. 6: 
Hjertebjerggård bliver anmodet om at komme med tilbud på renovering af stien mellem Syrenvej og 
Rønnebærvej.  
 
Ad. 7: 
Loppemarkedet bliver afviklet på samme måde som sidste år, dog med et mere festligt tiltag i anledning af 
foreningens 60-år jubilæum. Bestyrelsen har gentagne gange efterlyst medlemmer der kunne deltage i 
arrangementet, uden at nogen har meldt sig. Bestyrelsen vil derfor sørge for et mindre arrangement i form 
af vin, fadøl, sodavand og pølser til de fremmødte mod rimelig betaling. 
2 musikbands har tilbudt at spille ved loppemarkedet. Der vil blive taget kontakt til de pågældende for en 
evt. aftale. 
 
 
Ad. 8: 
Sankt Hans vil blive afviklet som tidligere, med tale af formanden og udskænkning af forfriskninger. Bålet 
tændes kl. 20.  
Der vil blive mulighed for henlæggelse af grenaffald til bålet fra den 10. juni. Græs og hækafklip må ikke 
komme på bålet, hvorfor der igen i år vil blive opstillet en container ved ”fodboldbanen” til dette.  
 
Ad. 9: 
Ingen bemærkninger.  
 
Ad. 10: 
Næste møde 6. aug. 2024 
 

Ref/oh 
 
 
 
 
 
 
 
 


